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Spørgsmål nr. S 388 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 29. november 2019 

Stillet af: Marie Bjerre (V)  

På baggrund af Danmarks Radios afdækning af, at legetøj med forbudt 

kemi fortsat sælges i Danmark via populære udenlandske netbutikker, 

mener ministeren da, at den gældende EU-lovgivning på området er 

tilstrækkelig til at undgå salg af legetøjet, og hvis ikke, hvad agter 

ministeren i så fald at gøre?  

(Spm. nr. S 388). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen fra dr.dk »Trods advarsel: Legetøj med forbudt 

kemi sælges stadig af populære udenlandske netbutikker« af 23. november 

2019. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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